

《《倾听心灵》19岁女演员在住院时从五楼摔下，生命垂危》

年仅19岁《倾听心灵》女演员Mamie Laverock因医疗紧急情况被送往医院。然而，在温哥华某医院接受重症监护两周后，她不幸从五楼阳台坠落，伤势严重！

经过多次大型手术，目前仍依赖生命维持系统。她的父母在GoFundMe上发起筹款，希望支持她的治疗。截至目前，筹款金额已超过36,000加元。

此次事件引起人们的广泛关注，很多人祈祷她平安，也有不少人质疑，一个重症患者是如何离开安全病房，来到阳台过道上并坠楼的？



Hallmark actress Mamie Laverock ‘shattered her body’ after falling five floors from a hospital balcony, her mother confirmed.

Hallmark 频道女演员Mamie Laverock从医院阳台坠落五楼后“身体严重受伤”，她的母亲证实了这一点。

The 19-year-old, most known for her role in When Calls The Heart, was rushed in for treatment over a medical emergency last month, when her loved ones set up a GoFundMe page to help with costs.

这位19岁的女演员因在《倾听心灵》中的角色而广为人知，上个月因医疗紧急情况被

紧急送往医院接受治疗，她的亲人设立了GoFundMe页面以支付相关费用。

She was transferred to a hospital in Vancouver where she ‘ was escorted out of a secure unit of the hospital and taken up to a balcony walkway from which she fell five stories ’ .

她被转往温哥华的一家医院，在那里“ 她被护送出医院的安全区域，并被带到阳台走廊，从那里她坠落五楼 ”。

The star ‘ sustained life threatening injuries ’ and was placed on life support, after undergoing ‘ multiple extensive surgeries ’ .

这位明星“ 伤势严重危及生命 ”，经过“ 多次大型手术 ”后，被放置在生命维持系统上。

In a new update on the fundraiser, her mother, Nicole, explained that she is surviving following multiple surgeries, but is still in ‘ tremendous pain ’ .

在募捐活动的最新更新中，她的母亲妮科尔解释说，她经过多次手术后幸存下来，但“ 仍然承受着巨大的痛苦 ”。

‘ Focusing now on Mamie ’ s surgery today. Her body has been shattered. She has undergone two 11 hour surgeries with two doctors working on her, a three hour surgery and another surgery today, ’ the message read.

“ 现在专注于Mamie 的手术。她的身体已经严重受伤。她经历了两次时长11个小时的手术，由两名医生为她治疗，一次时长三小时的手术，以及今天的另一次手术。 ” 消息中写道。

‘ We have nothing but gratitude for the doctors and nurses who have been exemplary in her care since May 26.

“ 我们除了对自5月26日以来照顾她时表现出色的医生和护士们心存感激外，别无他物。

‘ Mamie is “ doing well ” comparatively to when she arrived. Doing well because she has survived these extensive surgeries. She is enduring tremendous pain and continues to not give up.

“ 与刚到院时相比，Mamie 现在‘ 情况良好 ’。情况良好是因为她挺过了这些大型手术。她正承受着巨大的痛苦，但始终没有放弃。

‘ We can only hold onto the miracles of each day and continue to thank everyone for their prayers and marvel at the miracles of her story. Our daughter loves her life and

loves her family and is fighting hard everyday. ’

“ 我们只能依靠每天的奇迹，继续感谢大家的祈祷，并对她故事中的奇迹感到惊奇。我们的女儿热爱她的生活，热爱她的家人，每天都在努力战斗。 ”

Mamie was initially rushed to hospital with a medical emergency weeks before the fall, with Nicole remaining by her side.

Mamie 在坠落前几周因医疗紧急情况被紧急送往医院，妮科尔一直陪在她身边。

They had set up the GoFundMe soon after, with more than \$36,000 CAD raised at the time of writing.

不久后，他们设立了GoFundMe账户，截至本文撰写时，已筹集到超过36,000加元。

‘ On Saturday May 11th, Nicole traveled to Winnipeg to help Mamie, who was having a medical emergency, ’ the initial post on the page began. ‘ Nicole was able to get there in time to save her life. Then got her to a hospital in Winnipeg.

该页面上的第一条帖子写道：“ 5月11日星期六，妮科尔前往温尼伯帮助Mamie，当时Mamie 正面临医疗紧急情况。妮科尔及时赶到，挽救了她的生命，然后将她送到温尼伯的医院。 ”

‘ Mamie has since been transferred to Hospital here in Vancouver. Her recovery is unclear at this time but she is alive and is showing signs of improvement.

“ 自那以来，Mamie 已被转移到温哥华这里的医院。目前她的恢复情况尚不清楚，但她还活着，并表现出好转的迹象。 ”

‘ We are trying to go every day to support her. Any contributions would help us be by her side. But this could be upwards of a month or more. ’

“ 我们每天都努力支持她。任何捐款都将有助于我们陪在她身边。但这可能需要一个月或更长时间。 ”

They shared a follow-up, explaining that the teenager – who had been in ‘ intensive treatment ’ since being hospitalized – had suffered a further ordeal.

他们发布了一篇后续文章，解释说，这名自住院以来一直处于“ 强化治疗 ” 中的少女又经历了一次磨难。

Nicole has since spoken to the Los Angeles Times, sharing her delight that so many people had rallied around her daughter.

妮科尔随后对《洛杉矶时报》表示，她对这么多人支持她的女儿感到高兴。

Although she didn't address Mamie's injuries, she suggested that the family is considering legal action over the fall — which she insisted was not 'intended'.

虽然她没有谈及Mamie的伤势，但她暗示，家属正考虑就这次摔倒采取法律行动——她坚持称这不是“故意的”。

'This is an absolute miracle and there will be accountability,' she told the outlet. 'All we care about is that Mamie can make a recovery and that she's alive and that she's fighting and that she's strong.'

她告诉该媒体：“这绝对是一个奇迹，我们会追究责任。我们最关心的是Mamie能够康复，她还活着，还在努力抗争，她很坚强。”

A spokesperson for Providence Health Care, which operates the hospital, told People Magazine they are unable to comment on patient-related matters due.

运营该医院的普罗维登斯医疗保健机构的发言人告诉《人物》杂志，由于事关患者隐私，他们无法就此事发表评论。

They added: 'In cases related to patient safety, an internal critical incident review is conducted to determine exactly what happened and to make recommendations for improved patient safety.'

他们补充说：“在与患者安全相关的案例中，我们会进行内部重大事件审查，以确定到底发生了什么，并提出改进患者安全的建议。”

'Our hearts go out to the patient, family, and all affected by this event, and offer our best wishes for a full recovery.'

“我们对患者、家属以及受此次事件影响的人表示深切同情，并祝愿他们早日康复。”